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Dagsorden for skolebestyrelsesmøde den 9. marts 2023 kl.18.15 – 20.15 afhol-
des på skolelederkontoret 

 
Deltagere: Brian, Thomas, Martin, Maria, Carina, Skoleleder og afdelingsleder 
Referent: Flemming Michaelsen 
 
 

1. Valg af ordstyrer 
Brian. 
 

2. Godkendelse af referat fra forrige møde (1 bilag) 
Godkendt. 
 

3. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
Bemærk, fejl i udsendte bilag. Nye kopier uden fejl udleveret til mødet. 

 
4. Informationer fra  

• Ledelsen 
Økonomi endnu ikke endelig, men fortsat forventet overskud der forventes brugt 

til bl.a. PC’er til elever og elevmøbler. 
Der blev spurgt til, hvor overskud kommer fra: Det er når der, af forskellige årsa-
ger, tilføres midler når året er i gang, anvender vi ofte, allerede ansatte til opga-

ven, som ikke koster ekstra. Dertil har vi været tilbageholdende i forbrug grundet 

usikkerheden i fx energikrisen. 
 

Fagfordeling er igangsat – lærerne har placeret fortsættertimer. 
 
Der er enkelte lærerrokader i 23/24, som endnu ikke er officielle. 
 
Lærere, som har de praktiskfaglige lektioner i mellemtrinnet, skal læse dem på 
6. årgang som fortsættertimer. 
 
Der er opslag ude efter 2 nye kollegaer. 
 
Sygefravær 
Der er en lærer langtidssygemeldt. 
Vi har to lærere, som er hhv. fratrådt og opsagt i stillingerne. 
De 3 stillinger dækkes af ledelsen, AKT, skolens lærere og vikarer. 

 
Der er en meget lang ventetid på sager i forvaltningen. 
 
FS fremlagde tankerne om ”Sammen med børnene”. 
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• Medarbejderne 
Vi gør klar til at modtage nye skolestartere den 1. april. 

 
5. Valg af repræsentant til ansættelsesudvalg 

Samtaler er planlagt til den 28. marts 2023. 
Thomas deltager. 
 

6. Forslag til feriekalender for 2023-2025 til kommentering (1 bilag) 
Alt efter bededagens udfald, kan vi lægge en dag den 3. januar 2025, hvis vi skal 
ramme 200 skoledage. Vi afventer UVM. 

 
7. Eventuelle punkter til kommende dialogmøde den 25. april 

Der blev spurgt til, om der er noget emne, men det er der ingen udmelding om 
Forslag:  
Sammen med børnene, hvad går det ud på? 

 
Fremtidens skole på Stevns, også med tankerne på ovenstående, samt den udfordring 

der ligger i en øget elevmængde med særlige behov. 

 
8. Orientering om skoleplan 

En beskrivelse der skal give lærerne et indblik og indflydelse på de kommende års akti-

viteter, herunder eventuelle tiltag, kurser, udvikling m.v. Skoleplan er et barn af den se-
neste overenskomst med DLF. 

Den forventes klar til næste eller skoleårets sidste SB. 

  
9. Orientering om skoleudviklingsplan 

Den er ikke kommet videre siden sidst. Det er skoler og forvaltning der skal aftale en 

ramme for opgavens løsning og indhold. 
 

10. Eventuelt 
Spørgsmål om resultatet for anmodning om flere medarbejderrepræsentanter. Der er 
ikke sket mere, da det kræver en ændring af kommunalbestyrelsens styrelsesvedtægt, 
gennem sagsfremstilling med ønsket. I det tilfælde bør vi inddrage de resterende sko-
ler, for at afdække ønsker/ behov. 
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Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 25. januar 2023 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Louise Dyrholm-Pilegaard   Flemming Schaaf 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Tomas Patheier    Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________  

Inge Alterskjær   Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Kim G. Rasmussen   Carl Hjortkjær 

 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Carina B. Andersen   Helle Kühl 

   

 
 

 

 
 
 


